
In het NHD van maandag 21 februari 2022 is een zorgwekkend artikel verschenen over de 
BUCH en de ICT-aanbesteding. Dat geeft ons aanleiding tot de volgende vragen, waarover 
wij maandag jl. een spoeddebat hebben aangevraagd op maandag 28 februari aanstaande. 
Inmiddels is er dit verzoek door een aantal fracties gesteund.
Wij willen onderstaande vragen ex art. 53 RvO, t.b.v. tijdige beantwoording voorafgaand aan 
het spoeddebat, graag aan het college voorleggen: 
1.  Wat is er feitelijk gebeurd rond de aanbesteding en uitvoering van de beschreven ICT-
projecten?
2.  Welke juridische zaken spelen er rond deze ICT-projecten en wat is de stand van zaken?
3.  Had deze ICT-opdracht Europees aanbesteed moeten worden? Waarom is dit niet 
gebeurd? 
4.  Wat is er van de gang van zaken rond deze ICT-affaire en de juridische procedures die 
hieruit volgden geleerd?
5.  Zijn er maatregelen genomen om dit in de toekomst te voorkomen? Zo ja, welke?
6.  Als er al geruime tijd problemen rond deze ICT-projecten spelen, zijn het dagelijks 
bestuur van de BUCH en de betrokken colleges hiervan steeds volledig op de hoogte 
geweest?
6a. Zo ja, had het College van Heiloo de gemeenteraad hiervan niet tijdig - lopende de 
ontwikkelingen - actief moeten informeren? 
6b. Indien het College hiervan niet op de hoogte was: hoe kan dit gebeuren? 
6c. Wat gaan het AB en DB van de BUCH en het college anders doen om deze gang van 
zaken, waarbij de gemeenteraad dergelijke berichten eerst via de krant moet vernemen, in 
het vervolg te voorkomen?     

Bij voorbaat onze dank voor de beantwoording van de vragen,
namens D66 Heiloo, Pauline Wittebol


